

Title (en)
Low-voltage halogen lamp.

Title (de)
Halogen-Niedervoltleuchte.

Title (fr)
Lampe halogène à basse tension.

Publication
EP 0284716 A2 19881005 (DE)

Application
EP 88100597 A 19880118

Priority
DE 8704668 U 19870401

Abstract (en)
The lamp has a transformer housing (23) on which are mounted the current-carrying conductor rods (1) which lead to the fitting (9) of the low-voltage lamp. The current-carrying conductor rods (1) are articulated swivelably transverse to their longitudinal axes on contacts (2) arranged outside the transformer housing (23). The contacts are constructed as pressure contacts. The swivellable articulation of the conductor rods permits them to be aligned perpendicularly independently of how carefully and precisely the transformer housing is mounted on the ceiling. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Halogen-Niedervoltleuchte besitzt ein Trafogehäuse (23), an dem stromführende Leiterstangen (1) befestigt sind, die zur Armatur (9) der Niedervoltlampe führen. Die stromführenden Leiterstangen (1) sind quer zu ihren Längsachsen verschwenkbar an außerhalb des Trafogehäuses (23) angeordneten Kontakten (2) angelenkt. Die Kontakte sind als Druckkontakte ausgebildet. Die schwenkbare Anlenkung der Leiterstange erlaubt deren senkrechte Ausrichtung unabhängig davon, wie sorgfältig und genau das Trafogehäuse an der Decke montiert ist.

IPC 1-7
F21V 21/02; F21V 23/02

IPC 8 full level
F21V 21/02 (2006.01); **F21V 21/26** (2006.01); **F21V 23/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
F21V 21/26 (2013.01); **F21V 23/02** (2013.01)

Cited by
US5077647A; DE9014045U1

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0284716 A2 19881005; EP 0284716 A3 19891025; EP 0284716 B1 19930210; AT E85681 T1 19930215; DE 3878273 D1 19930325;
DE 8704668 U1 19870527; FI 881465 A0 19880329; FI 881465 A 19881002

DOCDB simple family (application)
EP 88100597 A 19880118; AT 88100597 T 19880118; DE 3878273 T 19880118; DE 8704668 U 19870401; FI 881465 A 19880329